



Canadian Institute for Procurement and Material Management
Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel

Regional Workshop >>

October 1st, 2024

Centre Mont-Royal (Montréal), QC

PREMIER PARTNER:

PARKS CANADA

We look forward to seeing you at the CIPMM Regional Workshop in Montreal on October 1st, 2024 !

As the event is fast approaching, we would like to provide you with some information to help plan your participation.

- The Workshop will take place at the **Centre Mont-Royal** which is located at 2200 Mansfield St, Montreal, Quebec H3A 3R8.
- The Workshop space will be on the 4th floor in rooms Mont-Royal I, Mont-Royal II, Mont-Royal Foyer.
- There is indoor parking available onsite at \$20. For more information on parking, click **here**.
- Registration desk will be open at 8:30 am on October 1st. The desk will be located in the Mont-Royal foyer, 4th floor. You will be able to pick up your badge upon arrival.
- All meals are included with your registration. If you have indicated your allergies and dietary restrictions at the time of your registration, you will receive the allergies' coupon with your badge. All the food items will be properly labelled.
- The Networking Event and Exhibits will take place from 4:30 pm to 6:30 pm in the Mont-Royal Foyer. All the delegates, speakers, exhibitors and partners of the Regional Workshop are invited to join! Appetizers and beverages will be hosted by CIPMM. We hope to see you all there!
- Dress code for this Workshop and Networking Reception is business casual.
- We will have a very limited supply of the printed materials onsite. Please feel free to bring your own printed copy of the **Agenda, QR Codes, Sessions Descriptions and Speakers Bios** if needed.
- Please note that we encourage all the delegates and speakers to interact in the official language of their choice during the Workshop.

More details are available on the **website**.

We wish you safe travels and hope that you will find this Workshop interesting, engaging and beneficial to your professional development. We hope you will have many opportunities to network and make new connections. We are looking forward to seeing you there!

Contact **CIPMM Secretariat** if you have any questions or would like more details.



Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel
Canadian Institute for Procurement and Material Management

Atelier régional >>

Le 1^{er} octobre 2024

Centre Mont-Royal (Montréal), QC

PARTENAIRE PRINCIPAL :

PARCS CANADA

Nous nous réjouissons de vous voir à l'atelier régional de l'ICAGM

Comme l'événement approche à grands pas, nous aimerions vous fournir quelques informations pour vous aider à planifier votre participation.

- L'atelier aura lieu au **Centre Mont-Royal**, situé au 2200 rue Mansfield, Montréal, Québec H3A 3R8.
- L'atelier se tiendra au 4e étage, dans les salles Mont-Royal I, Mont-Royal II et Mont-Royal Foyer.
- Un parking couvert est disponible sur place au prix de 20 \$. Pour plus d'informations sur le stationnement, cliquez **ici**.
- Le bureau d'inscription sera ouvert à partir de 8h30 le 1er octobre. Il sera situé dans le foyer du Mont-Royal, au 4ème étage. Vous pourrez récupérer votre badge à votre arrivée.
- Tous les repas sont inclus dans l'inscription. Si vous avez indiqué vos allergies et restrictions alimentaires au moment de l'inscription, vous recevrez le coupon allergies avec votre badge. Tous les aliments seront correctement étiquetés.
- L'événement de réseautage et les expositions auront lieu de 16h30 à 18h30 dans le Foyer du Mont-Royal. Tous les délégués, conférenciers, exposants et partenaires de l'atelier régional sont invités à y participer ! Les amuse-gueules et les boissons seront offerts par l'ICAGM. Nous espérons vous y voir tous !
- Le code vestimentaire pour cet atelier et la réception de réseautage est décontracté.
- Nous disposerons d'un nombre très limité de documents imprimés sur place. N'hésitez pas à apporter votre propre exemplaire imprimé de ***l'ordre du jour, codes QR, les descriptions des sessions et les biographies des présentateurs*** si nécessaire.
- Veuillez noter que nous encourageons tous les délégués et les présentateurs à interagir dans la langue officielle de leur choix pendant l'atelier.

Plus de détails sont disponibles sur le **site web**.

Nous vous souhaitons un bon voyage et espérons que vous trouverez cet atelier intéressant, engageant et bénéfique pour votre développement professionnel. Nous espérons que vous aurez de nombreuses occasions de nouer des contacts et d'établir de nouvelles relations. Nous vous attendons avec impatience !

Communiquez avec **le secrétariat de l'ICAGM** si vous avez des questions ou que vous souhaitez obtenir plus de détails.



The Canadian Institute for Procurement and Materiel Management | Suite 401, 1505 Laperriere Avenue | Ottawa, ON K1Z7T1 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!